

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	by operation of law		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
H.C. Starck GmbH & Co. KG		06/06/2007	LIMITED PARTNERSHIP: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	H.C. Starck GmbH		
Street Address:	Im Schleeke 78-91		
City:	Goslar		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	38642		
Entity Type:	LIMITED PARTNERSHIP: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	2661586	LEVASIL	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(302)658-5614		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Email:	trademarks@cblh.com		
Correspondent Name:	Jennifer Fraser		
Address Line 1:	P.O. Box 2207		
Address Line 4:	Wilmington, DELAWARE 19899		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	15101-00003		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	Jennifer Fraser		
Address Line 1:	P.O. Box 2207		
Address Line 4:	Wilmington, DELAWARE 19899		

OP \$40.00 2661586

NAME OF SUBMITTER:	Jennifer Fraser
Signature:	/j/f/
Date:	02/20/2009
Total Attachments: 1 source=H.C. Starck assign#page1.tif	

Notarielle Bescheinigung

Ich, der unterzeichnete Notar Klaus Peter Friedrich mit Amtssitz in Frankfurt am Main, bescheinige hiermit aufgrund Einsicht in den mir vorliegenden beglaubigten Handelsregisterauszug - HR A 200162 - des Amtsgerichts Braunschweig und in den mir in beglaubigter Fotokopie vorliegenden Vertrag vom 15. September 2006, Urr. 198/2006 des Notars Dr. Seller, folgendes :

Nach Maßgabe des Ausgliederungs- und Übernahmevertrages vom 15. September 2006 sowie der Zustimmungsbeschlüsse der Gesellschafterversammlungen der H.C. Starck GmbH und der Hermann C. Starck GmbH & Co. KG vom 15. September 2006 hat die H.C. Starck GmbH mit Sitz in Goslar Teile des Vermögens, einschließlich aller der H.C. Starck GmbH gehörenden Markenrechte als Gesamtheit im Wege der Umwandlung durch Ausgliederung an die Hermann C. Starck GmbH & Co. KG mit Sitz in Goslar übertragen.

Laut Eintragung im Handelsregister vom 26. September 2006 wurde die Hermann C. Starck GmbH & Co. KG mit Sitz in Goslar in H. C. Starck GmbH & Co. KG geändert.

Das Vermögen der H.C. Starck GmbH & Co. KG mit Sitz in Goslar ist laut Eintragung im Handelsregister vom 07. Juni 2007 mit allen Aktiven und Passiven im Wege der Anwachsung auf die alleinige Kommanditistin der H.C. Starck GmbH & Co. KG, die H.C. Starck GmbH mit Sitz in Goslar übergegangen.

Notarial Certification

I, the undersigned Notary Public Klaus Peter Friedrich with seat in Frankfurt am Main, hereby certify after inspection of a certified copy of the extract of the Commercial Register - HR A 200162 - of the Local Court of Braunschweig and after inspection of the certified copy of the agreement of 15. September 2006, Urr. 198/2006 of the Notary Public Dr. Seller, the following :


Following the demerger and acquisition agreement of 15 September 2006 as well as the shareholders' decisions of H.C. Starck GmbH and Hermann C. Starck GmbH & Co. KG of 15 September 2006 parts of the assets of H.C. Starck GmbH with seat in Goslar, including all trademark rights owned by H.C. Starck GmbH were transferred by conversion via demerger to Hermann C. Starck GmbH & Co. KG with seat in Goslar.

The name of Hermann C. Starck GmbH & Co. KG with seat in Goslar was changed to H. C. Starck GmbH & Co. KG according to the entry in the Commercial Register of 26 September 2006.

According to the entry in the Commercial Register of 07 June 2007 all assets of H.C. Starck GmbH & Co. KG with seat in Goslar were transferred by operation of law to the sole limited partner of H.C. Starck GmbH & Co. KG, H.C. Starck GmbH with seat in Goslar.

Frankfurt am Main, den 26. Oktober 2007




Friedrich, Notar / Notary Public